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مشکلات سخت افزاری لیگ برتر حیرت انگیز است

باورزشگاههایخودچهمیکنیم؟
مشکلات ســخت افزاری متعددی که در لیگ برتر 
فوتبال کشــور وجــود دارد و ابعــاد آن به هفته دوم 
از فصل جدید این مســابقات هم بسط یافت، این 
ســؤال بدیهی را یکبار دیگر بــه ذهن ها می آورد که 
چرا ورزشگاه نداریم و آنهایی هم که داریم، اغلب 
می لنگند و استاندارد نیستند؟ نا آمادگی شماری از 
اســتادیوم های ما سبب شده دیدارهای خانگی برخی تیم های لیگ به جای 
برگزاری در ورزشگاه مرکزی شهرستان به نقاطی دیگر و شهرها و استان هایی 
متفاوت منتقل شــوند. ســرآمد تیم هایی از این قبیل نســاجی اســت که هم 
تمام بازی های فصل گذشــته اش و هم دیدار نخســت اش به جای قائمشهر 
در شــهری دیگر برگزار شــد. ساری، اصفهان، مشــهد و تهران محل برگزاری 
بازی های این تیم بودند و در هفته نخســت لیگ بیســت و دوم نیز ورزشــگاه 
نقش جهان اصفهان خــود امکان رویارویی مردان حمید مطهری را با مس 
رفســنجان فراهــم آورد. مســابقه ای کــه بــا نتیجه مســاوی به پایان رســید تا 
هواداران نســاجی در این فکر و تصور و ســؤال باشــند که اگر بازی در ورزشگاه 
شــهید وطنی قائمشــهر برگــزار می شــد، آیا نســاجی نمی توانســت صاحب 

پیروزی شود و فصل تازه را با برد شروع کند؟!
ë اغماض و  ارفاقی که سازمان لیگ می کند

نقایــص اســتادیوم های مــا به ورزشــگاه شــهید وطنی قائمشــهر منحصر 
نمی شــود و در همان لیگ برتر چندین و چند اســتادیوم دیگر هم اســتاندارد 
نیســتند و فقط با اغماض برگزارکنندگان و ارفاقی که ســازمان لیگ اجباراً به 
بعضی باشــگاه های ما می کند )تا مســابقات برگزار شود و لیگ عقب نیفتد( 
مجوز میزبانی را می گیرند. ورزشــگاه های مسجدسلیمان و آبادان نمونه های 
بارز دیگری در این زمینه هســتند و دیدار اســتقلال با ملوان هم که پنجشــنبه 
گذشــته برگزار شد، حتی تا 48 ساعت مانده به انجام این دیدار محل ثابت و 
مشــخصی نداشت و وجود برخی نقایص در ورزشگاه قدیمی تختی انزلی که 
حالا به سیروس قایقران تغییر نام داده، سازمان لیگ را به تردید انداخته بود.

ë آنجا فقط زیر توپ بکشید
ورزشــگاه مــس کرمان هــم کمبودهایــی دارد و تیم هــای هــوادار و پیکان 
معمــولاً نمی داننــد کــه بازی هــای خانگی شــان در کجــا برگــزار می شــود و 
معمولاً بین ورزشــگاه های دســتگردی، شــهدای شــهرقدس و گاهی انقلاب 
کرج ســرگردان هســتند که البته اگر تصمیم با AFC و فیفا باشــد، آنها بر این 
ورزشــگاه ها هم مهر تأیید نمی زنند و آنها را اســتاندارد نمی دانند. فراموش 
نکنیــم فجر سپاســی کــه در پایــان فصل پیــش لیگ برتــر به دســته  پایین تر 
ســقوط کرد، از چنان ورزشــگاه نامناســب و زمین ناهمواری استفاده می کرد 
کــه حتی صدای بازیکنــان همین تیم نیز درآمده و بنای اعتراض را گذاشــته 
بودنــد و تصریــح می کردند که در چنین زمینی )حافظیه شــیراز( اجرای تنها 
چیزی که غیر ممکن می نماید، یک فوتبال حساب شــده و فنی اســت. طبعاً 
تیم هــای میهمــان و آنهایی کــه به شــیراز می آمدند تا با فجــر مصاف کنند، 
ناله های پرسوز تری از وضعیت این زمین داشتند و می گفتند تنها کاری که در 
ایــن زمین ناهموار می توان انجام داد، ارســال های بلند )و به قول فوتبالی ها 
زیر توپ کشــیدن(، پرهیــز از دواندن توپ روی زمین و دل بســتن به ضربات 

ایستگاهی و گل زدن روی حوادث و اقبال مساعد است.
ë نگرانی عمیق برای ورزشگاه اصلی ایران

در میان ورزشگاه های کشور، »آزادی« تهران از همه بهتر است و به زمین 
چمن آن رســیدگی دائمی می شــود. زیرا محل انجام مســابقات »ملی« هم 
هســت اما این اســتادیوم نیز هرروز بیشــتر از واژه اســتاندارد فاصله می گیرد. 
بافــت فرســوده این ورزشــگاه، تــرک خوردن بعضی قســمت های ســیمانی 

سکوها، عدم تعبیه صندلی های 
شــماره دار که فیفــا روی آن تأکید 
قابــل  بخشــی  در  دارد،  ویــژه 
توجه از اســتادیوم و خساراتی که 
گــذر ایــام بــه بخش هایــی چــون 
رختکن هــا،  عبوری هــا،  تونــل، 
ســرویس های بهداشــتی و نظایر 
کــه  را  »آزادی«  کــرده،  وارد  آن 

50 ســال از تأســیس آن می گذرد، به یک ورزشــگاه قدیمی و کاملًا غیر مدرن 
مبدل ساخته و از ضوابط استاندارد دور کرده است. شاید سران فوتبال ما این 
واقعیت ها را از مدیران فیفا و AFC دور نگه داشته باشند اما حقیقت امر این 
است که خودمان همیشه و عمیقاً نگران هستیم که سرانجام روزی بخشی از 
سکوها و قسمت های »آزادی« که شکاف ها و گسست های کوچک و بزرگ در 
آن ایجاد شده، فرو ریزد و باعث مرگ  و  میر گسترده مردم شود و یک فاجعه 
بزرگ ملی را بیافریند. وحشت از این مسأله از همان 25 سال پیش که اولین 
نشــانه های گسســت در بافت قدیمی ورزشــگاه رؤیت و هرگز به طور اساســی 

ترمیم نشد در دل ها نشست.
ë خوب ها و استانداردهایی که رها شدند

وقتــی در اســتادیوم اول مملکــت با چنیــن دغدغه هایی طرف هســتیم، 
به راحتــی می توانیــد دریابیــد که ســایر ورزشــگاه های ما تــا چه میــزان از واژه 
استاندارد دورتر هستند. بله، ما ورزشگاه های مدرن و باکیفیت شهدای فولاد 
اهواز، نقش جهان اصفهان و امام رضا)ع( در مشهد را داریم و ورزشگاه یادگار 
امام )ره( در تبریز هم قابل قبول اســت، ولی در سایر موارد بشدت می لنگیم 
و یا اســتادیوم هایمان بدوی و کاملًا غیر اســتاندارد است  یا ساخته های خوب 
قبلی مان در این زمینه را رها کرده و آنها را از کیفیت اســتاندارد و حتی از حد 
یــک اســتفاده اولیه هــم دور کرده ایم. نماد بــزرگ وضعیت دوم، ورزشــگاه 
غدیر اهواز اســت که بیش از 10 ســال پیش با مخارجی هنگفت ســاخته شــد 
و مدتی کوتاه هم از آن اســتفاده شــد اما مدتی اســت که از روند جاری کارها 
خارج شــده و چنان بی کیفیت و نازل شــده که انگار باید از خیر آن گذشــت و 
به کلی تعطیل اش کرد. ورزشگاه یادگار امام )ره( قم و استادیوم جدید شیراز 
کــه مدتی روی آن کار شــد و ســپس رهایش کردند نیــز در همین چهارچوب 
می گنجــد و ورزشــگاه قدیمی تختــی تهران نیز معمولاً نیمه تعطیل اســت. 

به راستی ما با همین اندک ورزشگاه های مقبول خود چه می کنیم؟

رکوردشکستناپذیریمجیدیشکستهشد
فرهاد مجیدی، ســرمربی سابق اســتقلال در این فصل هدایت اتحاد کلباء 
امــارات را برعهــده دارد. مجیــدی بــا رکــورد خارق العــاده بدون شکســت 
اســتقلال را قهرمــان لیــگ ایران کــرد. این رکــورد مجیدی همچنــان روی 
نیمکت اتحاد کلباء در بازی های دوســتانه پیش از فصل پا برجا بود. اتحاد 
کلبــاء بــه همــراه مجیــدی در اتریــش اردو زد و بازی هــای دوســتانه انجام 
داد کــه تمــام آنهــا با تعــداد گل بالا به پیروزی رســید ،اما ســرانجام رکورد 
شکســت ناپذیری مجیــدی ایــن مربــی ایرانــی در آخرین بازی دوســتانه و 

باخت 2- 1 به الوصل شکسته شد و به پایان رسید.

اطلاعیهسازمانلیگبرایحضوربانواندرورزشگاهها
موضوع حضور بانوان در ورزشــگاه ها موضوعی است که این روزها بیش 
از پیــش بــه آن پرداخته می شــود. دیروز ســازمان لیگ فوتبــال با صدور 
اطلاعیه ای حضور بانوان را در ورزشگاه ها  منوط به ایجاد زیر ساخت های 
لازم و ایجاد امکانات مناســب و همچنین تصمیم نهادها و دستگاه های 
مربوطــه دانســت. ایــن در حالی اســت که ســازمان لیگ فوتبــال در حال 
پیگیری حضور بانوان در ورزشــگاه ها اســت واین حضــور با تأیید و مجوز 

نهادهای مربوطه امکان پذیر خواهد بود.

گروه ورزشــی/ یورگن لوکادیا مهاجم پرســپولیس این 
روزهــا به چهره فعال اینســتاگرامی تبدیل شــده و در 
حالــی  کــه آخریــن عکســش پیــش از انتقــال بــه 
پرســپولیس را در مــاه فوریــه )بهمــن ماه( 
پست کرده بود، حالا روزانه حداقل یک 
پست و استوری برای دنبال کنندگانش 
می گــذارد و فالــوور بســیار زیادی هم 
گرفتــه اســت. لوکادیا تنهــا یک هفته 
پــس از انتقــال بــه پرســپولیس مــرز 
و  کــرد  رد  را  هــزار دنبال کننــده   500
حــالا بــه عــدد 563 هــزار رســیده و 
احتمــالًا با حضــور در زمین و تا پایان 
قراردادش به جمع فوتبالیست های 
میلیونــی اینســتاگرام اضافه خواهد شــد. 
امضــای  از  پیــش  کــه  شــرایطی  در  هــم  آن 

قــرارداد بــا سرخپوشــان پایتخــت، کمتر از صــد هزار 
فالوور داشــت. لوکادیا پس از گلزنی در بازی دوستانه 
مقابل فجرسپاســی، پستی منتشــر کرد که در آن یکی 
از کاربران که احتمالًا انتظار نداشــت، لوکادیا جوابش 
را بدهــد، خطــاب به او نوشــت: »از فضــای مجازی و 
جذب فالوور دســت بردار، ســخت تمرین کن و آماده 
بــاش چــون تیــم بــه تــو نیــاز دارد. موفقیت بــرای تو 
یــک دنیا فالــوور مــی آورد.« مهاجم پرســپولیس هم 
کــه بشــدت از این نظــر عصبانی شــده بود، در پاســخ 
نوشــت: »ممنون که به من گفتی چگونه زندگی کنم. 
من یک هنرمند، فوتبالیســت و طراح هســتم. من هر 
روز خیلی ســخت تمرین می کنم که شــما نمی بینید. 
من شــما را ســرزنش نمی کنم اما پســرم، مــن هر روز 
تمریــن می کنم. من بــرای فالوور اینجا نیســتم. اینجا 
هســتم تــا فوتبال بــازی کنم. مــن می توانــم بی خیال 

صــد میلیــون فالــوور هم بشــوم. از پلتفــرم خودم آن 
طــور کــه بخواهــم اســتفاده خواهم کــرد؛ بنشــین و از 
زندگــی ات لــذت ببر، مــن هم همیــن طــور.« لوکادیا 
پــس از پاســخ به این کامنت با اظهارنظرهای مشــابه 
دیگری هم روبه رو شــد و ترجیح داد پاســخ یک کاربر 
دیگر را هم بدهد و خطاب به او نوشــت: »تو می دانی 
کــه مــن روی فوتبال تمرکــز ندارم؟ تو چــه می دانی؟ 
تو می توانی هر انتظاری داشــته باشــی امــا نمی توانی 
بگویــی من چــه کار کنــم. مــن هرچه بخواهم پســت 
می گــذارم. فوتبــال زندگی من اســت و من بــا فوتبال 
نفس می کشــم و عاشــق فوتبال هســتم. پرســپولیس 
الان زندگی من اســت اما مُد و موسیقی را هم دوست 

دارم و انسان هستم؛ پس تو هم بنشین سر جات!«
پــس از کامنت هــای لوکادیا و اعتــراض او، برخی 
از کانال هــا متن هایــی بــه زبان هلندی و انگلیســی را 

در اختیار کاربران خود قرار دادند و از آنها خواســتند 
تا این متن هــا را برای لوکادیا کامنــت کنند. محتوای 
این متن ها به این مســأله اشــاره می کرد که هواداران 
معتــرض به عملکرد این بازیکن از اردوگاه تیم های 
رقیــب هســتند و قصــد دارنــد بــه ایــن شــکل تمرکز 
در  لوکادیــا  بزننــد.  برهــم  را  پرســپولیس  مهاجــم 
پاســخ به یکــی از این نظــرات نوشــت: »داداش من 
هیچ وقت اعصابم خرد نمی شــود. مــن عصبانی یا 
مضطرب نیستم. فقط سعی می کنم بگویم هر جور 
بخواهــم زندگی خواهــم کرد.« نکته جالــب این بود 
که یکشــنبه و در حالی  که تمرین پرسپولیس تعطیل 
بــود، لوکادیــا به همــراه په په لوســادا مربی بدنســاز 
اســپانیایی پرســپولیس در ورزشــگاه شــهید کاظمی 
تمرینات خود را پیگیری کرد تا نشان دهد می  خواهد 

به آمادگی لازم دست پیدا کند.

مهاجم پرسپولیس در پاسخ به دو کاربر اینستاگرام از علاقه اش به مد، موسیقی و طراحی خبر داد

لوکادیا:ازکجامیدانیدتمرکزمرویفوتبالنیست؟

آدرینا ورشــینگر/ فصل نقل و انتقالات فوتبال ایران در 
حالی یکشــنبه شــب 30 مرداد به پایان رســید که هنوز 
تکلیــف تعــدادی از بازیکنــان مــورد نظــر ســرخابی ها 
مشــخص نشده است. در حالی که هفته دوم لیگ برتر 
به پایان رســیده و هفته ســوم پنجشــنبه آغاز می شــود، 
موضوع باشــگاه استقلال با امیر ارسلان مطهری و کاوه 
رضایــی بــه پیچیده ترین حالت خود رســیده اســت. با 
اینکــه انتظــار می رفت قرارداد مطهری تــا قبل از پایان 
مهلت نقل و انتقالات، قراردادش را فسخ کند و لیست 
بزرگســالان اســتقلال خالی شــود، اما این اتفاق نیفتاد 
تــا این مســأله به یک بحران بزرگ بــرای آبی ها تبدیل 
شود. مدیران استقلال در ابتدای فصل نقل و انتقالات، 
بــا اینکه یک فصل دیگر از قرارداد مطهری باقی مانده 
بود، قــرارداد او را یک فصل دیگــر تمدید کردند و حالا 
همیــن موضوع چالــش بزرگی بــرای آنها ایجــاد کرده 
اســت. مطهری که از تراکتور و سپاهان پیشنهاد داشت، 
با مسئولان باشگاه استقلال بر سر مطالباتش به توافق 
نرسید. مدیران استقلال به دنبال این بودند که مبلغی 
را به مطهری غرامت بدهند و او قراردادش را فسخ کند 
اما این مهاجم خواهــان همه مبلغ قراردادش تا پایان 
فصــل آینــده لیگ برتر شــد و در نهایت بــدون توافق و 
بــا پایان نقــل و انتقــالات او همچنان بازیکن اســتقلال 
محســوب می شــود. مطهری دیروز هم در صفحه خود 
اعلام کرد: »دوســت ندارم عنوان کنــم در این چند روز 
چه اتفاق هایی افتاده و چه رفتارهایی با من شده است. 
بنابرایــن ضمــن احتــرام از امــروز )دیــروز( در تمریــن 
حاضــر می شــوم.« این در شــرایطی اســت کــه مدیران 

اســتقلال قصــد داشــتند کاوه رضایی را به لیســت خود 
اضافه کنند اما از آنجایی که مطهری در این فصل برای 
استقلال به میدان رفته، نمی توانستند به راحتی نامش 
را از لیســت خــارج کنند تا موضوع همینطور مســکوت 
باقــی بمانــد. در چنین فضایی مســئولان اســتقلال که 
نتوانســتند با مطهــری به تعامل برســند، پرونــده را به 
کمیتــه تعیین وضعیت بردند و در آنجا از بازیکن خود 
شــکایت کردند تــا نظر نهایــی در این خصــوص اعلام 
شــود. نکتــه دیگــری کــه در خصــوص اســتقلال وجود 
دارد ایــن اســت که این تیــم، نیم نگاهی هم به ســعید 
عزت اللهــی دارد و درصورتــی کــه زمینــه جدایــی ایــن 
بازیکن از باشــگاه وایله دانمارک و آزاد شــدن او فراهم 
شــود، ممکن اســت آبی ها بــا عزیز بک آمانــوف که به 
عنوان ســومین گزینه لیســت خروجی معرفی شده نیز 

خداحافظی کنند.
ë پرسپولیس به دنبال انتقال کاوه رضایی

در چنین شرایطی می توان نارضایتی شدید رضایی 
از وضعیت موجود را متوجه شد. او پست اینستاگرامی 
مربــوط به قــراردادش بــا اســتقلال را نیز پاک کــرده تا 
شــایعاتی درباره پیوســتنش به تیم های دیگر از جمله 
پرســپولیس نیــز شــنیده  شــود. یحیــی گل محمــدی از 
مدت هــا پیــش علاقه منــد اســت شــاگرد اســبق خــود 
در ذوب آهــن را این بــار بــا پیراهــن ســرخ در کنــار خود 
داشــته باشــد. باشــگاه پرســپولیس بعد از ابــراز تمایل 
گل محمــدی بــرای جــذب رضایی بــه او پیغــام داده و 
اکنــون در انتظار پاســخ این بازیکن اســت و بــا توجه به 
پر شــدن لیســت اســتقلال، رضایی در ســال منتهی به 

جــام جهانــی از کوچک تریــن روزنه ها بــرای حضور در 
قطر بــا پیراهن ایران نیز نگذرد. همین زمینه، شــانس 
انجــام یکی از جذاب ترین انتقال ها را افزایش می دهد. 
از طــرف دیگــر مبلغ قــرارداد رضایی با اســتقلال مبلغ 
چشمگیری اســت و مدیران پرسپولیس تصمیم دارند 
در صورتی که  حضور رضایی در پرسپولیس جدی شود، 
نهایتاً سقف قرارداد را                            به او بپردازند. این در حالی است 
که گفته می شود رقم این مهاجم با استقلال کمی کمتر 
از دو برابــر ســقف پرسپولیسی هاســت! پرســپولیس در 
حال حاضر دو جای خالی در لیست خود دارد و در این 
رابطــه هم با کاوه رضایی و هم شــیخ دیاباته مذاکراتی 
صــورت داده اســت. شــرزود تمیروف یکشــنبه شــب و 
بعد از جدلی چند ســاعته قراردادش را با پرســپولیس 
فســخ کرد اما موضوع دیگر بحث جذب شــیخ دیاباته 
مهاجم بلندقامت اســبق اســتقلال توسط سرخپوشان 
اســت. او حالا بیشــتر از هر زمان دیگری به پرسپولیس 
نزدیک شــده و به احتمال فراوان بزودی پیراهن ســرخ 
را بــه تن خواهد کــرد. البته دیاباتــه در جزئیات قرارداد 
با پرسپولیســی ها در حال مذاکره اســت و مواردی نظیر 
برخــی از آپشــن ها از جملــه موضوعــات مــورد بحــث 
طرفین برای رســیدن به توافقات نهایی اســت. ضمن 
اینکــه ایــن بازیکــن یــک مشــکل شــخصی دارد کــه در 
صــورت رفــع آن قــرارداد خــود را                            بــا پرســپولیس امضا 
خواهــد کــرد. در این میان شــاید با توافق بــا او یا کاوه یا 
هر دو، نقل و انتقالات تابســتانی را کاملًا تحت الشعاع 
قــرار دهند و باید دید می تواند رضایی از اردوگاه آبی به 

سمت اردوگاه سرخ هایجک کند یا خیر.

گروه ورزشــی/ غرامــت 3 میلیــون یورویی 
مــارک  پرونــده  در  فوتبــال  فدراســیون 
ویلموتس، فســاد 92 هزار میلیارد تومانی 
فولاد مبارکه که بخشی از آن هم به باشگاه 
زمزمه هــای  و  می شــود  مربــوط  ســپاهان 
تغییــر روی نیمکــت تیــم ملــی پیــش از 
جام جهانی؛ موضوعاتی اســت که فوتبال 
ایــران در حال دســت و پنجه نــرم کردن با 
آنهاست. موضوعاتی که ردپای مهدی تاج، 
رئیس اســبق فدراسیون فوتبال در هرکدام 
از اینها دیده می شــود. این در حالی اســت 
که انتخابات ریاســت فدراســیون فوتبال 8 
شــهریور برگزار می شــود و به نظر می رسد 
تاج از بخت نســبتاً بالایی بــرای پیروزی در 
این انتخابات برخوردار اســت. مهدی تاج 
یکشــنبه شــب بــا شــبکه خبــر گفت و گویی 
انجام داد و در خصوص قرارداد ویلموتس 
که در دوره او اتفاق افتاد، این گونه توضیح 
داد: »قــرارداد ویلموتس درســت و بســیار 
تاکنــون  حقوقدانــی  هیــچ  اســت.  خــوب 
نیامده به ما بگوید ایــن قرارداد ایراد دارد. 
3 ســال است صداوســیما در مورد قرارداد 
ویلموتــس صحبــت می کنــد و دســت کم 
یــک نماینــده مجلــس را ســراغ دارم کــه 
نزدیــک به 160 بار در مــورد این قرارداد در 
تلویزیــون و رادیــو حرف زده اســت. تقریباً 
هر ســه روز یکبار. اگر ایــرادی وجود دارد به 
خود ما بگوییــد.« او در خصوص اقداماتی 
که فدراســیون در آن زمان بــرای پرداخت 
مطالبــات ویلموتــس انجــام داد، اظهــار 
کــرد: »فیفــا و AFC بــه مــا نامــه زدنــد که 
برخــلاف کی روش نمی توانیــم از پول های 
بلوکه شــده شما به ویلموتس پول بدهیم. 
این در حالی است که فدراسیون 10 میلیون 
دلار از فیفا طلبکار اســت. با ارسال نامه ای 
از دولــت درخواســت کردیــم کــه بــه جای 
این پول اســتقراض بدهید تــا بتوانیم پول 
ویلموتــس را پرداخت کنیم. ایــن نامه در 
شــورای عالــی امنیت ملی و تقریباً توســط 
همه وزرای دولت قبلی امضا شــد. در بند 
اول نامــه آمــده طبــق مصوبه وزرا پــول را 
به فدراســیون فوتبال از طریــق وزارت کار، 
رفاه و تأمیــن اجتماعی قرض بدهید. این 

وزارتخانه نیز از شــرکت شســتا پول گرفت. 
در حالــی کــه شســتا پولــش را پــس گرفته 
بود ســاختمان فدراســیون و پرسپولیس را 
ضبــط کرد که ایــن کار غیرقانونی اســت.« 
ایــن کاندیــدای ریاســت فدراســیون گفت: 
»وقتی مــن دیدم فیفا پولمان را نمی دهد 
تنهــا جایی کــه می توانســتم مراجعه کنم 
وزارت ورزش و جوانــان بود. 17 نامه در آن 
زمــان به وزیر ورزش زدم و گفتم اگر پول را 
ندهیــد، ویلموتس قــراردادش را یکطرفه 
فســخ می کند. در مــورد یکــی از آنها وقتی 
جواب گرفتیم که فسخ یکطرفه ویلموتس 

انجام شده بود.«
ë  بازگشــت کــی روش در صورت ریاســت

تاج
تاج از بخشی از برنامه هایش درصورت 
پیــروزی در انتخابــات هــم رونمایــی کرد: 
»رئیس فدراسیون شوم، جدی به بازگشت 
اســبق  رئیــس  می کنــم.«  فکــر  کــی روش 
فدراسیون فوتبال در شرایطی این موضوع 
را مطرح کرده که در حال حاضر فدراسیون 
فوتبال درباره تأمین منابع مالی با مشکل 
روبه رو اســت. علاوه بر این فدراسیون باید 
بدهــی مالیاتی ویلموتــس را پرداخت کند 

که ماهی 500 میلیون تومان است.
نکته جالب اینکه دقایقی پس از ادعای 
بازگردانــدن  خصــوص  در  تــاج  مهــدی 
کــی روش، ایــن مربــی پرتغالــی ویدیویــی 
صفحــه  در  ایــران  ملــی  تیــم  رختکــن  از 
اینستاگرامش منتشــر کرد و نوشت: »همه 
چیز از زمانی شــروع می شــود که ما فوتبال 
خوبــی بازی کنیــم.« در این بیــن برخی ها 
این پســت کی روش را تمایل و چراغ ســبز 
ایــن ســرمربی پرتغالــی برای بازگشــت به 
تیــم ملی ایــران تعبیــر کرده اند. امــا نکته 
جالب توجه اینکه کی روش دیدار دوستانه 
ایران و ازبکســتان را انتخاب کرده که کمتر 
از دو مــاه بعد از جام جهانی 2018 روســیه 
)20 شــهریور 97( برگزار شــد. تیم ملی 29 
اردیبهشــت آن ســال و کمی پیــش از جام 
جهانــی 2018 نیــز در یــک دیدار دوســتانه 
با ازبکســتان روبه رو شــده بود. اگر شهریور 
ماه جابه جایی میان کی روش و اسکوچیچ 

کلید بخورد، تیــم ملی حدود 2 ماه تا جام 
جهانی قطر زمان خواهد داشت.

ë تخلف تاج در پرونده فولاد مبارکه
عــلاوه بــر ایــن در روزهای گذشــته پس 
از ارائــه گزارش تحقیــق و تفحص مجلس 
شــورای اســلامی در شــرکت فــولاد مبارکه 
 92 تخلــف  خصــوص  در  گزارش هایــی 
هزارمیلیــارد تومانــی ایــن شــرکت مطرح 
اتفــاق ســندی توســط  ایــن  از  شــد. پــس 
خبرگزاری هــا منتشــر شــد که  تــاج از اعاده 
بــه خدمــت غیرقانونــی در شــرکت فــولاد 
مبارکه اصفهان بیش از 900 میلیون تومان 
به جیب زده اســت؛ ســندی کــه در گزارش 
تحقیــق و تفحــص مجلــس منتشــر شــده 
و جایــی بــرای تکذیب نــدارد. البتــه نامزد 
ریاست فدراسیون فوتبال ترک عادت نکرد 
و در خصــوص این تخلف جوابیه ای صادر 
کــرد. او در ایــن جوابیــه آورده اســت: »در 
گزارش 300 صفحــه ای تحقیق و تفحص 
مجلــس محتــرم شــورای اســلامی فقــط 
یک بــار درباره اعاده بــه خدمت اینجانب 
به نام بنده اشــاره شــده و هیــچ بند و ماده 
دیگــری درارتباط بــا من نیســت. علاوه بر 
ایــن اصــل ماجــرا بــه ماجــرای تصویب و 
ابلاغ قانون منع بکارگیری بازنشستگان در 
روزهای پایانی شهریور 1397 باز  می گردد. 
در آن زمــان بــه جهــت دفــاع از تمامیــت 
کیــان فوتبــال و مهم تــر از آن، تمکیــن از 
قانــون مصــوب مجلس شــورای اســلامی 

درخواست اعاده به خدمت خود را تسلیم 
وزیر محترم وقت ورزش و جوانان کردم و 
پس از طی مراحل اداری با استناد به ماده 
۶0 قانــون خدمات رســانی بــه ایثارگــران، 
با این درخواســت موافقت شــد تــا فوتبال 
ملــی و فدراســیون فوتبال در آســتانه جام 
ملت های 2019 دچار آســیب نشود.« او در 
ادامه آورده اســت: »آنچــه درباره دریافت 
مبالغــی نیز در گــزارش تحقیق و تفحص 
مجلس محترم شــورای اسلامی آمده، در 
واقع مبلغی است که بابت حقوق 3 سال 
دستمزد اینجانب است که حتی در صورت 

دریافــت حقوق بازنشســتگی بــه عنوان 
یک حق اکتسابی باید به بنده پرداخت 

می شد. روشن است و تردیدی ندارم 
در هفته جــاری و روزهای باقیمانده 
تا برپایی انتخابات فدراسیون فوتبال 
همیــن گــروه جریــان ســاز کــه مردم 
بــا آنــان آشــنایی کامــل دارند، ســیل 

اینجانــب  را علیــه  تــازه  تهمت هــای 
مطــرح خواهند کــرد. لذا ضمن تشــکر 

از همراهــی صمیمانــه مردمــی پــس از 
مصاحبــه شــب گذشــته ام در شــبکه خبر 
ســیما، جهــت احتــرام بــه افکارعمومــی 
تمامــی مــوارد تــازه ای کــه توســط جریان 
هدفمند در روزهای آتی طراحی می شــود 
را پاسخ می دهم و در زمان مقتضی درباره 
اهــداف و پشــت پــرده ایــن جریان ســخن 

خواهم گفت.«

تاج در روزهایی که با انتقاداتی اساسی روبه رو است، از برنامه هایش رونمایی کرد

کیروشرابرمیگردانم

استقلال، مطهری و رضایی در پیچیده ترین حالت ممکن

پرسپولیسکاوهراهایجکمیکند؟

اسکوچیچ: فرش قرمز نه، اما انتظار احترام دارم

تیمملیآرامشمیخواهد
دراگان اســکوچیچ، ســرمربی تیم ملی فوتبال ایــران  گفت وگویی 
با ســایت »وکرنیجی« کرواســی انجام داد و در این گفت وگو درباره 
شــرایطش در تیم ملی ایران صحبت کــرد. او در ابتدا گفت: »آدم 
خودبزرگ بینی نیســتم و بعد از انجام یک کار خوب انتظار فرش 
قرمز ندارم اما حداقل انتظار احترام را دارم چون مشــخص است 
کــه من هم شایســتگی حضور در جام جهانــی را دارم. من در تیم 
ملــی ایــران موفق شــدم چــون روی کار خود متمرکز بــودم و همه 
حواشــی و حواس پرتی هــا را از تیــم دور کــردم. اوایــل کارم بــا تیم 
ملی ایران بسیار سخت بود و فشار زیادی روی تیم بود چون نتایج 
ضعیفی کسب شده بود. فکر می کنم شناختم از بازیکنان و شرایط 
روحی آن ها کمک کرد و بازیکنان در یک موقعیت استرس زا ثبات 
و شــخصیت بــالای خود را نشــان دادنــد؛ همه آرامش داشــتیم و 
نتیجه گرفتیم. در کل در ایران کارکردن بســیار ســخت است و باید 
نظرات را یا نادیده بگیرید یا از آن ها به عنوان انگیزه استفاده کنید. 

من به نظرات توجه نکردم و وارد هیچ درگیری نشدم.«
او در ادامــه دربــاره بــازی حســاس با امریــکا در جــام جهانی و 
انتظاراتــی کــه از او بــرای صعــود بــه دور دوم وجــود دارد، اظهــار 
کرد: »نمی توانیم اهمیت سیاســی این مســابقه را نادیده بگیریم. 
قطعــاً بازیکنانــم بــرای آن بــازی انگیــزه بالایی خواهند داشــت و 
احساسات در این بازی به اوج خود خواهد رسید. نکته مهم کنترل 
این احساســات و نحوه تمرکز بازیکنان روی کارشــان است. چنین 
انتظــاری وجود دارد کــه تیم ملی به دور بعــدی صعود کند و من 
همین انتظار را دارم ولی باید فروتن باشــیم. ما معتقدیم که تیم 
ملــی از کیفیت کافی برای رویارویــی با همه تیم ها 
در جــام جهانــی برخــوردار اســت. البتــه هرگــز 
تدارکات خوبی بــرای تیم ملی صورت نگرفته 
ولــی بازیکنان خوب زیــادی داریم کــه تجربه 
بالایــی دارنــد و ایــن موضــوع بــه تیــم ملی 
کمک می کند. در حــال حاضر برنامه این 
اســت که تیم ملی در ویــن اتریش اردو 
خواهــد داشــت و بــا اروگوئه و ســنگال 

بازی خواهیم کرد.«
بخــش  در  ملــی  تیــم  ســرمربی 
دیگــری از صحبت های خــود درباره 
زندگــی در ایــران اظهــار کــرد: »من 
می خواهم به شما بگویم که هرچه 
از ایران شــنیده اید را فراموش کنید؛ 
آنچــه غربی هــا از ایران بیــان می کنند 
جور دیگری اســت. دوســت دارم بیشتر و 
بیشــتر مردم ایــران را ببینم و با آن ها آشــنا 
شــوم. ایرانی ها بســیار  میهمان نواز هستند. 
ایران کشوری است که اغلب مردمش بدون 
درخواســت به شــما کمــک می کننــد. مردم 
ایــران بهترین دلیل برای ســفر به این کشــور 

هستند.«
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